
Het einde en een nieuwe start

Het afgelopen seizoen is weer afgesloten, dit hebben we op een

feestelijke wijze gedaan op vrijdag 2 juni. Verderop in deze

nieuwsbrief een uitgebreid verslag.

Mooi was ook het Smits toernooi, een toernooi voor Jo-8 waarbij

de clubs Groeneweg en ASW zijn uitgenodigd omdat Smits daar

ook een Jo-8 sponsort. Dit geheel werd afgesloten met een

heerlijke door Marco Paardekoper verzorgde BBQ.

Ook hebben we in de laatste weken onze maatschappelijke

bijdrage geleverd als vereniging zo hebben de volgende

activiteiten plaats gehad, Heavy Metal dammen door de dam

vereniging Samen Sterk, de openlucht dienst door de hervormde

kerk, Taptoe van T.T.H. en de kindertriatlon. 

Al met al veel activiteiten die veel vragen van onze vrijwilligers,

met name de bar en keukencommissie hartelijk dank hiervoor.
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Nu zijn we weer volop bezig met de team indeling en training planning voor het nieuwe

seizoen, er zijn nog een paar open plekken en die hopen we de komende weken in te

vullen. 

De indeling van ons eerste is ook bekend. We gaan richting Rotterdam en Delft en

treffen ook weer een paar clubs die voor ons bekend zijn.

Dan wil ik een ieder die het afgelopen seizoen voor de club wat gedaan heeft hartelijk

bedanken, en hopelijk kunnen we het komende seizoen ook weer op u rekenen. Zoals de

vrijwilliger van het jaar zei 1 uurtje in de maand moet voor iedereen mogelijk zijn.

Moment dat u dit leest is de voetbal driedaagse met zo'n 80 kinderen in de leeftijd van 6

tm 12 jaar in volle gang of net afgelopen en dan gaan we echt even rust houden. 

Neem indien mogelijk even wat afstand in de zomer stop, zodat we in het nieuwe seizoen

weer fris kunnen beginnen. 

Een mooie vakantie voor jullie.

Met vriendelijke groeten,

Rens van Nierop

Voorzitter Hazerswoudse Boys





Zoals de laatste seizoenen het geval was werd er ook dit jaar weer gestreden voor de

titel "talent van het jaar" en "meest waardevolle speler van het jaar".

Na afloop van de laatste training hield trainer Wilco Wapenaar zijn jaarlijkse toespraak

waarin hij bekend maakte dat Glenn Bennis gekozen was tot talent van het jaar.

Glenn heeft de laatste seizoenen veel pech met blessures gehad, ook dit seizoen is hij

er weer een langere periode tussenuit geweest met een knieblessure. 

Toch heeft Glenn in de wedstrijden die hij wel meedeed laten zien over veel talent te

beschikken. Dit is ook bij andere clubs niet onopgemerkt gebleven en daardoor is Glenn

benaderd door Koudekerk. Volgend seizoen zal hij dan ook niet meer bij ons te

bewonderen zijn.

Vorig seizoen werd Justin van Vliet gekozen tot "talent", hij heeft zich dit seizoen nog

meer ontwikkeld en was van grote waarde voor het 1e elftal. Hierdoor kon de titel

"meest waardevolle speler" van het seizoen 22-23 hem niet ontgaan. Justin is een

speler die voorop gaat in de strijd, hij is de stofzuiger op het middenveld en kan daarbij

ook nog aanvallend zijn waarde bewijzen. Wij hopen nog vele jaren van Justin te kunnen

genieten. Deze erkenning is in ieder geval meer dan verdiend.

TALENT EN MEEST WAARDEVOLLE
SPELER SEIZOEN 22 - 23



Aan het begin van het seizoen gaf trainer Wilco Wapenaar te kennen dat dit zijn

laatste seizoen bij Hazerswoudse Boys zou worden. Na vijf seizoenen wil hij meer

tijd doorbrengen met zijn kleinkinderen, daarnaast heeft hij het met zijn werk ook

zeer druk.

Het seizoen 2018 – 2019 was het eerste seizoen voor Wilco, in zijn voorwoord in

de presentatiegids gaf hij aan het spelplezier terug te willen geven aan de

spelers en dat hij verwachtte dat de poule waarin het 1e ingedeeld was een

zware poule zou zijn met leuke tegenstanders. De slogan voor dat seizoen was:

We are The Boys.

De seizoenstart was lastig en pas op 20 oktober werd de eerste overwinning

behaald, uiteindelijk werd het seizoen afgesloten op de 6e plaats. Tijdens dit

seizoen zijn meerdere 1e elftal spelers lager gaan voetballen en hebben plaats

gemaakt voor spelers uit de JO19. Jongens als Robbie, Jari, Ivo en Ties kwamen

door en pakten al snel een basisplaats. Het spelplezier en herkenbaar voetbal

was zeker terug gekomen.

Het seizoen 2019 – 2020 zaten we weer in 4A en konden we rekening houden

met mooie derby’s. Wilco gaf voorafgaand aan het seizoen aan dat hij verder ging

bouwen met de jonge spelers. De slogan werd aangepast naar

#HazBoysaregrowing

We begonnen erg sterk aan het seizoen en deden mee om de bovenste plaatsen,

SJC was de sterkste ploeg maar daaronder streden wij samen met Meerburg,

Kickers’69 en Koudekerk om de 2e plaats. Helaas deed toen het Coronavirus zijn

intrede en werd de competitie stil gelegd. De spelers van de selectie hebben in

aangepaste vormen doorgetraind maar er konden geen wedstrijden meer

gespeeld worden.

Voor het seizoen 2020 – 2021 gaf Wilco in zijn voorwoord aan dat hij de basis

vanuit het vorige seizoen door wilde trekken. Er waren weer enkele spelers bij

gekomen en er was gelukkig weer een 2e selectie elftal. Helaas werden we al snel

weer geconfronteerd met Corona, eerst kon er nog gespeeld worden zonder

publiek maar daarna werd het hele voetbal stilgelegd. Aan het eind van het

seizoen konden er nog enkele oefenwedstrijden gespeeld worden maar daar hield

het bij op. De spelers van de selectie hebben bijna het hele seizoen alleen maar

getraind, Wilco had het jaar daarvoor al hulp gezocht bij sportschool Sport to be

Fit. Dat werd dit seizoen ook doorgetrokken. Hiermee konden we gevarieerde

trainingen aan blijven bieden.

AFSCHEID WILCO WAPENAAR



Seizoen 2021 – 2022 kon weer op een normale manier van start gaan en Wilco

schreef in zijn voorwoord dat promotie de doelstelling was. Dit seizoen waren we

ingedeeld in 4C, een poule met veel onbekende tegenstanders.

We hebben dit seizoen constant bij de eerste vijf ploegen gestaan, ondanks vele

blessuregevallen konden we tot het laatst mee blijven doen voor promotie.

Uiteindelijk behaalden we de derde plaats die recht gaf op een promotie-

degradatie wedstrijd tegen SCH’44. Helaas was SCH’44 te sterk voor ons en

verloren we met 5-1.

We hebben in deze periode een nog veel grotere nederlaag geleden, Dick Smits al

jaren de rechterhand van Wilco en ons technisch hart bij de selectie kon de strijd

met zijn ziekte niet winnen. Hij overleed op 62 jarige leeftijd. Dit heeft Wilco

enorm veel pijn gedaan en dat doet het nu nog steeds.

Het seizoen 2022 – 2023 zaten we weer in 4A ingedeeld, dit zou mooie

wedstrijden met veel publiek opleveren. We wisten dat deze poule een stuk

zwaarder zou zijn dan 4C maar we hadden er alle hoop in dat dit goed zou komen.

Wilco sprak de verwachting uit dat nacompetitie weer mogelijk moest zijn.

In de praktijk bleek het dit seizoen anders te gaan, na een goede start van de

competitie kwam rond december de klad er in en konden we geen wedstrijden

meer winnen. Uiteindelijk heeft dit geleid tot degradatie. Dit is een afscheid wat

we Wilco niet gunnen.

Na vijf seizoenen nemen we nu afscheid van Wilco, hij heeft onze club veel moois

gebracht. Zo is de samenwerking met Sport to be Fit een mooi punt. Daarnaast is

de introductie van de bekendmaking van het talent van het jaar en de meest

waardevolle speler van het jaar een mooi initiatief. Wilco heeft er ook voor

gezorgd dat de spelers en begeleiding op de wedstrijddag er netjes bij lopen in

polo shirts en jassen. Als laatste wil ik de enorme gedrevenheid en fanatisme van

Wilco noemen, hij had alles tot in de puntjes voorbereid. De spelers kregen via de

app allerlei informatie over de trainingen, wedstrijden en tegenstanders, hij bleef

ze voorzien van nuttige tips. Het fanatisme heeft hem in de afgelopen jaren nog

best veel gele kaarten opgeleverd.

Wij wensen Wilco nog vele gezonde jaren, ga genieten van je kleinkinderen en we

hopen je nog vaak langs de kant te zien.



80-JARIG BESTAAN 
HAZERSWOUDSE BOYS EN FRISTIFEEST!

Op vrijdag 2 juni hebben we het 80-jarig bestaan van onze vereniging gevierd. Dit vond plaats in

de feesttent op het hummelveldje onder perfecte weersomstandigheden.

De voorzitter opende de avond door alle aanwezigen welkom te heten en ging daarna over op de

huldigingen en onderscheidingen. Als eerste waren de kampioenen JO11 aan de beurt, die door

hun trainer Ruud Elstgeest één voor één op het podium werden geroepen, wat uiteraard voor de

nodige vreugde zorgde en hoe leuk is het niet om die jonge voetballertjes zo enthousiast te

zien. Daarna namen Brenda en Dave het woord om de dames van VR1 te huldigen met hun

kampioenschap. Brenda stond nog even stil bij het afscheid van Evi Noordman, die na 18 jaar

haar voetbalschoenen aan de wilgen hangt.

De voorzitter nam hierna de touwtjes weer in handen en ging over tot de prijsuitreiking van de

Topscoorder van het afgelopen seizoen. En laat die Topscoorder nu net Sabine Knibbe heten en

al op het podium staan vanwege het kampioenschap van VR1. Die meiden weten wel hoe ze een

feestje moeten vieren.

Hierna kwam de vrijwilliger van het jaar om de hoek kijken en werd Rhian Voskamp in het

zonnetje gezet voor het vele werk wat ze heeft verzet het afgelopen jaar o.a. het

vrijwilligersbeleid, koningsdag en voetbal3daagse.

Als kers op de taart was het benoemen van twee van onze leden als Lid van Verdiensten. Dick

Bruines en Leen Kransse kregen de versierselen opgespeld door de voorzitter voor het vele

werk wat zij de afgelopen jaren hebben gedaan. Zij waren zichtbaar aangedaan en enorm verrast

door deze onderscheiding.

Na het officiële gedeelte kon het feest beginnen met de dj’s Mike&Sidney en als laatste kwam

Helemaal Top! de tent op z’n kop zetten en gingen de voetjes van de vloer.

De catering werd verzorgd door Egelantier Party Service en de bars werden bemand door onze

vrienden van Bernardus.

Op zaterdag 3 juni was de feesttent het terrein voor het Fristikeet-feest. De Fristikeet is een

Hazerswoudse vriendengroep en een aantal van hen voetballen in het 4e elftal. Chiel van der

Salm en Bas Baelde zijn de aanjagers geweest voor dit feest, zij zijn vanaf het begin betrokken

geweest bij de organisatie. Zij hebben voor de line-up gezorgd met DJ Jor-D!, De RadDraaiers en

Altijd Larstig & Rob Gasd’rop! Het feest begon al eind van de middag, maar voordat alle gasten

binnen waren, was het echter rond de klok van negen. Na eerst even aan elkaar gesnuffeld te

hebben, ging uiteindelijk om 10 uur het dak er af en werd het één groot feest tot middernacht.

Rest ons alleen nog iedereen te bedanken die zich op de een of andere manier heeft ingezet om

er één groot feest van te maken. We kunnen met elkaar terugkijken op twee zeer geslaagde

dagen!

Bestuur Hazerswoudse-Boys



Feestavond
2 juni 



DETACHERING HJO BIJ HAZERSWOUDSE BOYS MET INGANG VAN 2023-2024

Bij Hazerswoudse Boys is het besef dat de jeugdopleiding de levensader is van deze echte

dorpsvereniging, volledig, aanwezig.

Hazerswoudse Boys ,wil dankzij de detachering van een, ervaren, Hoofd jeugdopleiding haar

jeugdopleiding optimaliseren. Met ingang van het nieuwe seizoen zal de jeugdopleiding van

Hazerswoudse Boys professionele ondersteuning krijgen om het jeugdkader optimaal te

begeleiden, zodat de doorstroming naar de senioren gestroomlijnder kan plaatsvinden.

Hazerswoudse Boys hecht waarde aan een gestructureerde jeugdafdeling en wil doorgroeien

naar ideaal leerklimaat voor de jeugd.

Daarom zijn Hazerswoudse Boys en Jeugdvoetbalopleiding een samenwerkingsverband

aangegaan.

De vereniging is realistisch maar bezit de gezonde ambitie om Hazerswoudse Boys tot volle

wasdom te willen laten komen. Jeugdvoetbalopleiding is gespecialiseerd in alle facetten van

het opleiden van jeugdspelers. Zij is landelijk actief bij een groot aantal verenigingen.

Jeugdvoetbalopleiding zal de technische coördinatie verzorgen om tot een “rode draad” te

komen vanaf de pupillen tot de senioren. Een belangrijke doelstelling om het jeugdkader te

ondersteunen en te begeleiden om de visie en het beleid van de vereniging te vertalen in de

praktijk.

Jeugdvoetbalopleiding zal de visie van Hazerswoudse Boys vanaf komend seizoen overbrengen

op de jeugdtrainers en jeugdleiders zodat alle jeugdspelers een plezierige en leerzame periode

tegemoet gaan. Deze samenwerking geeft eens te meer aan dat Hazerswoudse Boys

verenigingsbreed haar jeugdopleiding verder ontwikkelt.

DETACHERING HJO





In de laatste sportvriend heeft u de eindstand

van de het penaltyklassement mogen zien.

Inmiddels hebben alle winnaars van de het

teamklassement de bokaal mogen ontvangen.

Zie hier de trotse winnaars. Van links naar

rechts. Boven: Bart Schuddebeurs, Joel Llinares

Llopis, Sepp Koolmees, Luuk Zandvliet. Midden:

Merijn Schouten, Mason Labordus, Wessel Kunz,

Gijs Loomans. Onder: Jurre de Wilde, Milou

Elstgeest.

PENALTYBOKALEN



HAZERSWOUDSE BOYS JO12-1 WINT TOERNOOI BIJ IJSELMEERVOGELS

Op zaterdag 17 juni nam de JO12-1 deel aan een goed bezet voetbaltoernooi (1e klasse) bij

IJsselmeervogels. Voor het team was het al een mooie ervaring om eens bij deze club langs te

gaan, maar het werd nog veel mooier!

De eerste wedstrijd stond al om 8.30 uur gepland, wat betekende dat er al om 6.50 uur

vertrokken moest worden richting Spakenburg. Onder leiding van coaches Marcel de Jong en

Adriaan de Wilde begon het team tegen SV Spakenburg JO12-2 (‘de blauwe’) en dat bleek een

mooie opwarmer. Met een klinkende 3-0 overwinning werd de toon gezet voor de rest van de

ochtend. De volgende wedstrijd was tegen de ‘rode’ IJsselmeervogels JO12-2. Het was een

gelijk opgaande strijd, waar de Boys na een 0-1 achterstand er toch een 2-1 overwinning uit

wist te slepen. Daarna was Excelsior Maassluis JO12-2 de tegenstander. Na een stroeve start

werd uiteindelijk overtuigend gewonnen: 4-1.

De laatste wedstrijd was tegen FC Lisse JO12-2. Vooraf werd tegen deze wedstrijd opgezien

omdat in de competitie deze tegenstander een maatje te groot bleek. Een goede peptalk en

een glas net iets te sterke limonade deed wonderen. Voorafgaand aan deze wedstrijd hadden

beide teams al hun wedstrijden gewonnen (9 punten uit 3 wedstrijden), maar FC Lisse had een

beter doelsaldo. Dat betekende dat alleen winst voldoende was om het toernooi winnend af te

sluiten. Met die kennis ging het team er vol passie in. Omdat de tegenstander ons wellicht wat

onderschatte, werd FC Lisse in de eerste minuten overrompeld en al snel volgde dan ook de

terechte voorsprong (1-0). Na een gelijk opgaande strijd werd de score uitgebreid naar 3-0. De

tegenstander deed nog iets terug (3-1) maar de winst kwam niet meer in gevaar. De eerste

plek was een feit, en nadat ook het thuistoernooi eerder deze maand al werd gewonnen, sluit

het team een leuk seizoen positief af!

Hazerswoudse Boys JO12-1: Boven (vlnr): Bas Wichertjes, Dave Kunz, Kai Friedheim, Boaz de

Jong, Sven de Wilde, Aaron Boer, Koen Verhorik, Huub Gordijn. Onder (vlnr): Jurre de Wilde, Daan

van der Poel. Helaas kon Issam Al-Khadra niet aanwezig zijn vandaag!

TOERNOOIWINST JO12-1



TOERNOOI JO8 BIJ OEGSTGEEST

Op zaterdag 3 juni waren beide JO8 teams uitgenodigd voor een toernooi bij FC Oegstgeest. 

Het was een warme dag en er werd heel leuk gevoetbald. Beide teams zijn als eerste geëindigd

in hun poule en gingen er met de gouden medailles vandoor! 

Super goed gedaan van beide teams! 



Tekst volgt as maandag



We zijn voor volgend seizoen nog steeds op zoek naar een nieuwe jeugdvoorzitter. 

De jeugdvoorzitter maakt deel uit van het hoofdbestuur en geeft leiding aan de

jeugdcommissie. Hij zorgt er samen met de andere leden van het jeugdbestuur voor dat

de jeugdteams ingedeeld worden, dat er voldoende begeleiding bij de jeugdteams is.

Daarnaast organiseert de jeugdcommissie meerdere activiteiten voor de jeugdleden, de

voorzitter houdt toezicht dat deze activiteiten doorgang kunnen vinden. Hij is

aanspreekpunt voor ouders van jeugdleden en heeft een toezichthoudende rol bij de

toernooien. Deze functie kan ook door twee personen uitgevoerd worden.

Heb je interesse om eens over deze functie te praten neem dan contact op met de

huidige jeugdvoorzitter Dick Bruines of iemand anders van het hoofdbestuur of de

jeugdcommissie. 

VACATURES

JEUGDVOORZITTER


